

GENERAL AGREEMENT
ON TARIFFS AND
TRADE

ACCORD GENERAL SUR
LES TARIFS DOUANIERS
ET LE COMMERCE

RESTRICTED
L/4215
13 August 1975
Limited Distribution

Original: French/
français

APPLICATION OF ARTICLE XXXV TO JAPAN

Withdrawal of Invocation by Ireland

The following communication dated 4 August 1975 has been received from the Commission of the European Communities.

I have the honour to notify you, for the information of the CONTRACTING PARTIES, that pursuant to a decision of the Council of the European Communities, the Communities are withdrawing the invocation of Article XXXV with respect to Japan in so far as this concerns Ireland. The decision by the Council of the European Communities will take effect thirty days after the date of this notification.

APPLICATION DE L'ARTICLE XXXV AU JAPON

Renonciation de l'Irlande

La Commission des Communautés européennes a fait parvenir au secrétariat la communication ci-après en date du 4 août 1975.

J'ai l'honneur de porter à votre connaissance, pour l'information des PARTIES CONTRACTANTES, qu'à la suite d'une décision du Conseil des Communautés européennes, celles-ci renoncent à l'application de l'article XXXV de l'Accord général à l'égard du Japon, en ce qui concerne l'Irlande. La décision du Conseil des Communautés européennes prendra effet 30 jours à partir de la date de la présente notification.